
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 16. august 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 1094
Mener ministeren, at det ville være hensigtsmæssigt at modificere gældende
KBU- ordning på Færøerne (Klinisk Basis Uddannelse) til en model, så læge-
studerende og nyuddannede færøske læger får lettere adgang til KBU på Fæ-
røerne, og derved medvirke til at fremtidssikre Færøernes lægebehov?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Magni
Arge (T).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på magni.arge@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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